
 
 

 Zápis 
 

z  5. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 29. dubna 2014 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 21 
 
 
Omluveni: doc. Slavíček, Ing. Janda 
Nepřítomen: Bc. Holý 
Hosté:   Ing. Chválná,  doc. Pospíšil, prof. Bělohlav, prof. Kratochvíl, prof. Labík,  
 doc.Dubcová 
 
Úvodem AS schválil program jednání.      
 
Program:  
l. Stav rozpočtu s ohledem na vývoj pravidel pro OP VaVpI 
2. Iniciativa FCHI – navýšení fakultních prostředků na investice 
3. Informace o vývoji v počtu poslucháren  
4. Změna loga VŠCHT a návrh webových stránek 
5. Různé 

a) Informace z kolegia rektora 
b) novela VŠ zákona 

 
 

Ad 1. a Ad 2. 
Ing. Chválná informovala o vývoji zdrojů a použití investičních prostředků v průběhu 
minulých let a plán investičních finančních prostředků na fakulty pro rok 2014. Dále 
informovala o výši úspor fakult. Z údajů je zřejmé, že investiční prostředky zahrnující úspory 
nejsou u FTOP a FCHI dostatečné na pokrytí nákladů na spoluúčast projetu OPVaVpI. Dále 
ing. Chválná informovala, že případné posilování rozpočtu na investice by muselo jít na vrub 
úspor, případně jiných výdajů. 
Prof. Labík, děkan FCHI se vyjádřil k podnětu AS FCHI. Konstatoval, že fakulta je silná ve 
výuce a publikační činnosti, méně prostředků získává z doplňkové činnosti. Vzhledem 
k vysoké spoluúčasti na projekt OPVAVpI  nebudou moci být nakupovány malé laboratorní, 
často rutinní přístroje nezbytné pro provoz laboratoří. Navrhuje proto navýšení částky na 
investice v letošním roce o 5 mil. Kč.  
O případných změnách se bude dále diskutovat v kontextu konkrétního návrhu rozpočtu, který 
bude v nejbližší době předložen senátu. 
Ad 3. 
Prof. Bělohlav konstatoval, že  na VŠCHT bylo v loňském roce zapsáno 1570 studentů, ale 
studovat začalo „pouze“ 1400. Na základě jednání děkanů budou sjednoceny podmínky 
přijímacího řízení.  V letošním akademickém roce bude přijato o 200 studentů méně. 



V zimním semestru je kapacita poslucháren vytížena na 90% a v letním na 80%. Vytíženost 
poslucháren ČVUT v budově B je pouze 30%. Proto bude dále jednáno s ČVUT o možnosti 
využití jejich poslucháren v budově B.  
 
Ad 4.  
Mgr. Lenka Matějová informovala o návrhu na úpravu loga  VŠCHT a nových webových 
stránek školy a fakult.  
 
Ad 5. 

- 24. 5. 2014 se uskuteční závod dračích lodí v Praze na Vltavě, kterého by se měly 
zúčastnit posádky všech fakult a rektorátu, 

- 22. 5. 2014 proběhne na SÚZ školení o veřejných zakázkách, pozvánka bude 
rozeslána. 

- MŠMT poskytlo ČKR návrh novely  VŠ zákona, MŠMT předpokládá, že jej předloží 
do vlády do června 2014. RVŠ doposud tuto verzi novely mezi členy nedistribuovala. 

 
 
 
 

                                      Příští zasedání 20. května 2014 

 

             

 

Zapsala: K. Wildová                                                                     Za správnost:   O.Valentová 


